

ការសម្ភាសន៍របស់លោកយាយ អុយ ភាព

ក៖ អ្នកដែលសម្ភាសន៍គេ រត្ន ស្រីភាព

ខ៖ អ្នកដែលត្រូវគេសម្ភាសន៍ អុយ ភាព

ការសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិសង្ខេបរបស់លោកយាយឈ្មោះ អុយ ភាព

លោកយាយជាមនុស្សដែលមានការតស៊ូខិតខំប្រឹងប្រែងរកស៊ីគាត់ចិត្តល្អមិនដែលឈ្លួស ជាមួយអ្នកជិតខាងណាទេគាត់ចិត្តល្អចេះជួយគ្នាទៅវិញទៅមក។

ក៖ ជាដំបូងខ្ញុំសូមជំរាបសួរលោកយាយខ្ញុំបាទឈ្មោះ រត្ន ស្រីភាព ខ្ញុំសូមអនុញ្ញាតលោកយាយធ្វើការសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិរបស់លោកយាយហើយខ្ញុំធ្វើឡើង ដោយសាកលវិទ្យាល័យមួយដែលមានឈ្មោះថា B Y U ដែលមានទីតាំងនៅសាហាករដ្ឋអាមេរិចដើម្បីរក្សាជីវប្រវត្តិរបស់លោកយាយទុកអោយកូន ចៅជំនាន់ក្រោយលោកយាយគាត់បានដឹងបានស្តាប់ហើយដើម្បីអោយគាត់បានដឹងថាអ្នក ជំនាន់មុនមានការលមបាកអ្វីខ្លះនឹងបានជួបឧបសគ្គអ្វីខ្លះ។

ក៖ ចាំចឹងតើលោកយាយមានឈ្មោះអ្វីដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំមានឈ្មោះថា ភាព។

ក៖ ចាំចឹងឈ្មោះពេញរបស់លោកយាយភាពនឹងមានឈ្មោះអ្វីដែលលោកយាយ?

ខ៖ ឈ្មោះពេញខ្ញុំមានឈ្មោះថា អុយ ភាព។

ក៖ ចាំហើយចឹងតើលោកយាយមានឈ្មោះគេហៅខាងក្រៅទេ?

ខ៖ ខ្ញុំអត់មានទេ។

ក៖ ចាំចឹងតើសព្វថ្ងៃនឹងតើលោកយាយមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយ?

ខ៖ ខ្ញុំមានអាយុ៦៧ឆ្នាំបើលចូលឆ្នាំនឹងខ្ញុំអាយុ៦៨ឆ្នាំហើយ។

ក៖

ចាំលោកយាយចូល៦៨ឆ្នាំហើយចឹងតើលោកយាយកើតនៅឆ្នាំណាខែណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំមិនដឹងថា កើតឆ្នាំណាទេ មីនាងខ្ញុំអត់ដឹងទេ។

ក៖ ចាំចឹងបើឆ្នាំខ្មែរវិញដូចជា ជូត ឆ្លូវ ខាល
ថោះវិញតើលោកយាយកើតឆ្នាំណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំអត់ដែលដឹងទេ។

ក៖ ចាំមិនអីទេលោកយាយចាំចឹងលោកយាយអត់ដែលដឹងទេលោកយាយ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំមិនដែលដឹងផងនឹង។

ក៖
ចាំចឹងតើលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយកើតនៅស្រុកណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ស្រុកកំណើតខ្ញុំនៅឯងកាហែងកាខ្វាង។

ក៖ ចាំនៅកាហែងនៅខេត្តកំពង់ស្ពឺនឹងដែលលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំតែនៅខាងលិច?

ខ៖ ចាំខាងលិចជ្រាយស្តី។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយផ្លាស់មកនៅនឹងប៉ុន្មានឆ្នាំហើយលោកយាយ?

ខ៖ មកនៅនឹងតាំងពីជំនាន់អាពាហ៍។

ក៖ ចាំនៅក្នុងភូមិ ដក់ពរនឹងឃុំវល្លិសរកំពុងស្ពឺនឹងយូរមកហើយលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖
ចឹងលោកយាយបានមករស់នៅតាំងពីអាពាហ៍មកម្ល៉េះលោកយាយចឹងលោកយាយមានបងប្អូនបង្កើតនី

ឯប៉ុន្មានមាក់ដែលលោកយាយ?

ខ៖បងប្អូនបង្កើតខ្ញុំនឹងមានទាំងអស់នឹងឥតនាក់តែខ្ញុំកាលនឹងបានបែកគ្នានឹងអស់ហើយមិនបានរស់នៅជាមួយនឹងគ្នាទេ។

ក៖ចឹងបងប្អូនលោកយាយមានដល់ទៅ៩ម៉ាក់ចឹងលោកយាយហើយតើមានបងប្អូនប្រុសនឹងប៉ុន្មាននាក់ហើយនឹងស្រីនឹងប៉ុន្មាននាក់ដែលលោកយាយ?

ខ៖បងប្អូនខ្ញុំនឹងមានប្រុសនឹង៨នាក់ប្អូនខ្ញុំនឹងប្រុស២នាក់ហើយបងប្អូនខ្ញុំនឹងមានតែស្រីនឹងតែ២នាក់នឹងទេ។

ក៖អូចឹងបងប្អូនរបស់លោកយាយមានដល់ទៅ៩នាក់នឹងហើយចឹងមានស្រីនឹងតែ២នាក់នឹងទេសល់ប៉ុន្មាននឹងប្រុសទាំងអស់ចឹងលោកយាយហើយចឹងលោកយាយជាកូនទីប៉ុន្មានដែលលោកយាយ?

ខ៖ខ្ញុំនឹងជាកូនទី២។

ក៖ចឹងលោកយាយជាកូនទី២ចឹងកាលនឹងលោកយាយជាកូនពៅហើយលោកយាយ?

ខ៖អត់ទេខ្ញុំនឹងជាកូនទី២បងប្អូនប្រុសបងប្អូនខ្ញុំនឹង។

ក៖ចឹងលោកយាយជាកូនទី២វិញចឹងលោកយាយហើយលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយមានបងប្អូនលោកយាយនឹងមានដល់៩នាក់ចឹងតើលោកយាយអាចចាំឈ្មោះពួកគាត់ទេលោកយាយ?

ខ៖ខ្ញុំនៅចាំតើបងប្អូនខ្ញុំនឹង។

ក៖ចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ឈ្មោះបងប្អូនលោកយាយបានទេថាគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលលោកយាយ?

ខ៖បងខ្ញុំទី១នឹងឈ្មោះភីបន្តមកទៀតនឹងខ្ញុំឈ្មោះភាពហើយបន្តមកទៀតនឹងដក់ហើយបន្តមកទៀតនឹងឈ្មោះម៉ាច។

ក៖៦ហើយលោកយាយចឹងប្អូនលោកយាយនឹងមានឈ្មោះអីទៀតដែលលោកយាយនៅសល់៧ហើយនឹង៨ /៩នឹងលោកយាយ?

ខ៖បន្តមកទៀតនឹងឈ្មោះសុខាបន្តមកទៀតនឹងឈ្មោះសុខីម។

ក៏ចឹងលោកយាយនឹងមានឈ្មោះថាសុភាពចឹងលោកយាយហើយលោកយាយបានចាំសាច់រៀងលោកយាយដែលកាលនឹងលោកយាយបាននៅពីតូចៗមកចឹងលោកយាយដែលបានចាំទេ?

ខ្លះមានបានចាំសាច់រៀងអីទេខ្ញុំនឹងនាងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសាច់រៀងតែនៅក្រនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាកាលនឹងលោកយាយបានចាំសាច់រៀងកាលនឹងដែលលោកយាយនឹងបានពិបាកខ្លះចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ទៅបានទេលោកយាយ?

ក៏កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានអាណិតឪពុកខ្ញុំនឹងណាស់កាលនឹងគាត់បានធ្វើជាទាហាមហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់បានឯងឺតភ្នែកចឹងកាលនឹងតែគាត់នឹងនៅតែបានខំធ្វើជាទាហានទៀតកាលនឹងគាត់បានធ្វើជាទាហានជំនាន់អីសៈកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានបានធ្វើកាលអោយគេនឹងមិនបានកើតទេកាលនឹងដោយសារតែភ្នែកគាត់បានឯងមចឹងកាលនឹងហើយម៉ែខ្ញុំនឹងបានទៅបើលុយនឹងបានពីបារាំងនឹងបានមកដាក់ហើយចឹងកាលនឹងម៉ែខ្ញុំនឹងបានយកលុយនឹងបានមកទិញដីហើយនឹងបាមធ្វើផ្ទះបានតែ១ខ្នងនឹងទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបងប្អូនខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅជិតវត្តកាលនឹងដែលមានឈ្មោះថាវត្តវត្តនាចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបងប្អូនខ្ញុំនឹងក្រណាស់កាលនឹងហើយក្រោយមកម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់បានឡើងទៅសុំសម្តេចតាកាលនឹងសុំអោយសម្តេចតានឹងជួយគាត់នឹងមានប្រាប់ខែដែលឪពុកខ្ញុំនឹងបានធ្វើជាទាហាននៅជំនាន់អីសៈនឹងហើយក្រោយមកសម្តេចតានឹងទ្រង់បានផ្តល់អោយឪពុកខ្ញុំនឹងបានប្រាប់ខែមកវិញចឹងកាលនឹងម៉ែខ្ញុំនឹងបានទៅបើលុយនឹងកាលនឹងគាត់ម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់បានទិញតែអង្ករ កាលនឹងតែ១បារ

នឹងលុយនឹងដែលម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់បានបើនឹងមកនឹងកាលនឹងដោយសារតែលុយបរាប់ខែឪពុកខ្ញុំលានឹងបានម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់បានបានចិញ្ចឹមកូនគាត់នឹងកាលនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយកាលនឹងមានដែលបានចូលចិត្តធ្វើអីជាមួយនឹងបងប្អូនលោកយាយកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងខ្ញុំមិនបានមានអីកាលនឹងបានធ្វើទេមានតែស្រែតែមួយនឹងកាលនឹង។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងជាអ្នកដែលបានធ្វើស្រែជាមួយនឹងបងប្អូនលោកយាយកាលនឹងចាំនឹងហើយដែលបានថាលោកយាយមានកាលចូលចិត្តនឹងបានធ្វើស្រែនឹងជាមួយនឹងគ្នាកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំមានតែចឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ចាំចឹងលោកយាយដែលបានធ្វើកាលដក់ស្នូនកាលនឹងលោកយាយធ្វើស្រែនឹងដោយខ្លួនឯងឬមួយកាលនឹងលោកយាយបានធ្វើនឹងអោយគេលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ខ្ញុំកាលនឹងបានធ្វើនឹងដោយខ្លួនឯងនឹងកាលនឹងមិនបានធ្វើអោយគេទេខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើស្រែនឹងតែម្នាក់ឯងនឹងខ្ញុំនឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំកាលនឹងបានកូរហើយខ្ញុំនឹងបានរស។

ក៖ចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបាធ្វើនឹងជាមួយនឹងបងប្អូនលោកយាយទៅកាលនឹង?

ខ៖ខ្ញុំនឹងបានធ្វើស្រែនឹងតែម្នាក់ឯងនឹងកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើនឹងដក់ហើយនឹងស្នូនតែឯង។

ក៖ចុះបងប្អូនរបស់លោកយាយកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានមានអ្នកណានឹងបានជួយទេលោកយាយ?

ខ៖កាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងវាកាលនឹងបាននៅពីតូចចឹងកាលនឹងហើយបងៗខ្ញុំនឹងគេកាលនឹងបានទៅរៀនកាលនឹងចឹងទៅកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងបានចូលធ្វើទាហាននឹងកាលនឹងដែលគាត់នឹងបានចូលមកជំនួលឪពុកខ្ញុំនឹងដែលគាត់នឹងបាននៅជំនាន់អីសៈកាលនឹងដែលបងខ្ញុំនឹងបានធ្វើនឹងកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានទៅរៀនកាលនឹងបាននៅអង្គរអនុបកាលនឹងពីកំពុងចាមគេបានយកតាំងពីតូចមកចឹងប្រហែលកាលនឹងក្មេងជំទង់កាលនឹងយកទៅកាលនឹងបានធ្វើជាកូនសិស្សកាលនឹងហើយកាលនឹងគេបានហៅថាអង្គសទ្រុកហើយកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងត្រូវបានគេនឹងយកទៅជំនួតឪពុកខ្ញុំកាលនឹងដែលបងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានទៅកាលនឹងហើយគេនឹងបានអោយបងខ្ញុំនឹងបានទៅរៀននៅកំពុងចាមកាលនឹងហើយបងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានដើរចេញពីកំពុងចាមនឹងហើយបានមករៀននៅពេញទៀតកាលនឹងហើយកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងបានដល់ជំនាន់១៨មិថុនាកាលនឹងគេនឹងបានចេរបងខ្ញុំកាលនឹងហើយកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងបានធ្វើជាទាហានផងហើយនឹងកូនសិស្សផងកាលនឹងហើយដល់ពេលដល់ជំនាន់១៨មិថុនានឹងកាលនឹងគេនឹងបានទៅខ្លីទាហានកាលនឹងយកទៅវ៉ែនៅជំនាន់លុននលនឹងកាលនឹងចឹងតាំងពីពេលនឹងមកបងប្អូនខ្ញុំនឹងបានបែកគ្នាកាលនឹងហើយដល់មកជំនាន់អាពទៀតនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានបានងាប់បងខ្ញុំហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានបែកម៉ែខ្ញុំហើយនឹងឪពុកកាលនឹងហើយបងប្អូនខ្ញុំនឹងទាំងអស់នឹងបានស្លាប់៥ហើយនឹង៦នាក់កាល

នឹងបានស្លាប់នឹងទាំងអស់កាលនឹងនៅសល់តែខ្ញុំនឹងហើយនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងប្រុសហើយកាល
នឹងអត់ពៅទេកាលនឹងបន្តពីខ្ញុំនឹង ។

ក៏ចឹងបងប្អូនលោកយាយនិយាយរួចទៅកាលនឹងនៅពេលដែលបានចប់អាពាហ៍ពិពាហ៍ក៏ចឹងកាល
នឹងបានស្លាប់អស់ខ្លះហើយតែបាននៅសល់តែលោកយាយហើយនឹងប្អូនលោកយាយ
ដែលគាត់នឹងជាប្អូនប្រុសចឹងលោកយាយហើយបាននៅសល់តែ២នាក់នឹងទេចឹងលោក
យាយរាល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយនៅសល់តែ២នាក់នឹងហើយគាត់នឹងបានរស់នៅណាដែល
លោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ប្អូនខ្ញុំនឹងគាត់មឹងបានរស់នៅពពែកភ្នំនឹង ។

ក៏ចឹងកាលនឹងប្អូនលោកយាយនឹងគាត់នឹងបានរស់នៅពពែកភ្នំនឹងតែគាត់នឹងបានរស់នៅ
ខេត្តស្ទឹងលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៏ហើយលោកយាយដែលបានចាំឈ្មោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយ
ទេ?

ខ៖ចាំខ្ញុំនឹងបាននៅចាំតើមិនបានភ្លេចទេឪពុកម៉ែខ្ញុំនឹង ។

ក៏ហើយសំរាប់លោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយតើពួកគាត់នឹងមាន
ឈ្មោះអីដែលលោកយាយ?

ខ៖ឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះថាតារឿងម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់មានឈ្មោះថាផាន់ ។

ក៏បើសិនជាអាចតើលោកយាយអាចចាំទេថាលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោក
យាយតើគាត់នឹងបានកើតនៅឆ្នាំណាខ្លះដែលលោកយាយ?

ខ៖អត់បានដឹងទេនាងកាលនឹងខ្ញុំមិនបានចាប់អារម្មណ៍រឿងនឹងទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងខ្ញុំមិនបាន
ដឹងទាំងអស់នឹងតែមន្ត ។

ក៏ចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានដឹងថាកាលដែលលោកយាយបានរស់នៅជាមួយនឹង
លោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹងតើលោកយាយដែលបានចាំ
ថាពួកគាត់នឹងបានប្រកបមុខរបស់អីដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖ កាលនឹងឪពុកម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់បានធ្វើតែស្រែនឹងកាលនឹង ។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម្តាយលោកយាយហើយនឹងលោកឪពុកលោកយាយកាលនឹងគាត់នឹងបានធ្វើតែស្រែនឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានធ្វើជាមន្ត្រីរាជការទេកាលនឹង?

ខ៖ អត់ទេគាត់នឹងបានចាស់ហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានឈប់ធ្វើហើយកាលនឹងតែគាត់នឹងបានអោយបងខ្ញុំនឹងបានធ្វើម្តងចឹងទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់ជាទាហាននឹងដែលបានចាស់ហើយចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានជាគាត់នឹងបានបំបែកកាលនឹងហើយយ៉ាងទៀតនឹងគាត់នឹងបានឯងឆ្នាំក្នុងទៀតកាលនឹងចឹងបានគាត់នឹងបានបំបែកតែម្តងទៅ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានឈឺចឹងកាលនឹងគេនឹងបានអោយគាត់នឹងបានសុំរាក់ចឹងទៅកាលនឹងលោកយាយហើយយ៉ាងទៀតម៉ែលោកយាយកាលនឹងគាត់បានធ្វើតែស្រែដែលចឹងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំដូចគ្នាបឹងកាលនឹងម៉ែខ្ញុំហើយនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់ជាអ្នកស្រែកាលនឹង ។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយបើអាចកាលនឹងតើលោកយាយបានដឹងថាអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយហើយនឹងលោកឪពុករបស់លោកយាយកាលនឹងតើគាត់នឹងជាមនុស្សបែណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ជាមនុស្សបែណាគាត់កាលនឹងជាអ្នកដែលបានទាន់ត្រង់គាត់កាលនឹងជាអ្នកដែលបានរកស៊ីនឹងតាមធម្មតានឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នឹងជាអ្នកដែលបានពិការចឹងកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានទៅណានឹងបានរួចទេកាលនឹងហើយគាត់នឹងអត់បានរកអីនឹងបានផងនឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានតែដេកចឹងកាលនឹង ។

ក៖ អូចាំចឹងកាលនឹងលោកឪពុករបស់លោកយាយកាលនឹងគាត់នឹងរកអីមិនបានទេហើយមានតែអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយទេកាលនឹងដែលបានរកអីមកចិញ្ចឹមបងប្អូនលោកយាយកាលនឹងរាល់បាននៅសល់រាល់ថ្ងៃនឹងចឹងលោកយាយ?

ខ៖ ចឹងលោកយាយអាចបានប្រាប់ខ្ញុំទៀតបានទេថាកាលនឹងលោកយាយដែលបានចាំសាច់រៀងអីខ្លះកាលនឹងជាមួយនឹងលោកឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹងថាកាលនឹងពួកគាត់នឹងបានរស់នៅពីក្មេងចឹងកាលនឹងហើយគាត់នឹងដែលបានប្រាប់លោកយាយទេកាលនឹង?

ខ៖អត់ដែលបាននិយាយអីទេកាលនឹងម៉ែខ្ញុំហើយនឹងឪពុកខ្ញុំដែលកាលនឹងខ្ញុំនឹងតែនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងគាត់នឹងបាននៅក្មេងដែលចឹងកាលនឹងហើយម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់ម្តាយខ្ញុំនឹងក៏គាត់នឹងបាននៅក្មេងដែលចឹងកាលនឹងហើយនឹងបានលក់នំបាញ់ចុកចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានទូលនំបាញ់ចុកនឹងដើរលក់តាមផ្ទះគឺចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងដើរចឹងជាមួយនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងលោកយាយកាលនឹងដែលបានដើរលក់ជាមួយនឹងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹងនៅខេត្តកំពង់ស្ពឺនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរលក់ជាមួយនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងនៅភូមិវត្តវត្តនានឹងចឹងទៅខ្ញុំកាលនឹង។

ក៖ហើយលោកយាយដែលបានចាំសាច់រឿងអីទៀតដែលលោកយាយកាលនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងម្តាយឪពុកលោកយាយកាលនឹងដែលលោកយាយកាលនឹងក្រៅពីដើរលក់នំបាញ់ចុកកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖អត់ទេកាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានរកអីទៀតទេកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកម្តាយរបស់កាលនឹងហើយគាត់នឹងបានរកស៊ីបន្តទៀតបានចិញ្ចឹមជាមួយនឹងលោកយាយហើយនឹងជាមួយនឹងប្អូនលោកយាយទៀតចឹងទៅណាលោកយាយចឹងកាលនឹងលោកយាយតាំងពីបានដាច់ពីជំនាន់លុននលនឹងមកហើយបានចូលមកអាពាហ៍នឹងលោកយាយបាននៅសល់តែបងប្អូននឹងតែពីនាក់នឹងទេលោកយាយ?

ខ៖ចាំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននៅសល់តែខ្ញុំហើយនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងតែម្នាក់នឹងហើយសល់ប៉ុន្មាននឹងបានស្លាប់បាត់អស់ហើយ។

ក៖ហើយសំរាប់លោកឪពុកហើយនឹងម្តាយលោកយាយកាលនឹងពួកគាត់នឹងបានស្លាប់នៅជំនាន់សង្គ្រាមនឹងឬមួយក៏គាត់នឹងបានចប់សង្គ្រាមនឹងលោកយាយគាត់កាលនឹង?

ខ៖លោកឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់កាលនឹងបានស្លាប់នៅជំនាន់សម័យសង្គ្រាមនឹងតែម្តងកាលនឹងហើយចំណែកម៉ែខ្ញុំវិញនឹងគាត់កាលនឹងបានស្លាប់នឹងនៅជំនាន់អាពាហ៍នឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបាននបែកមកពីណាទេកាលនឹងហើយក្រោយមកខ្ញុំនឹងបានខំចាំមើលផ្លូវគាត់កាលនឹងថាគាត់នឹងបាននៅរស់ចឹងកាលនឹងហើយនឹងអីខ្ញុំនឹងបានបាត់បងប្អូនខ្ញុំហើយនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងមួយទៀតកាលនឹងទាំង៦នាក់នឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានខំចាំ

គាត់ចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងមិនបានឃើញគាត់នឹងមកចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដឹង
ថាគាត់នឹងមានតែបានស្លាប់បាត់ហើយកាលនឹងបើចឹងគាត់នឹងមកវិញហើយកាលនឹង ។

ក៏ចឹងកាលនឹងដែលលោកយាយនឹងបានបាត់នឹងនឹងកាលនឹងជាបងៗកាលនឹងលោកយាយ?

ខ្លះអត់ទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានបាត់បងខ្ញុំនឹងមួយហើយនឹងមួយខ្ញុំនឹងដែលបានដែលបានបាត់
នឹងប្អូនខ្ញុំនឹងកាលនឹងហើយនឹងមួយខ្ញុំនឹងមួយទៀតចឹងកាលនឹងហើយចំណែកបងខ្ញុំនឹង
ដែលគាត់នឹងថាបានបាត់នឹងកាលនឹងបងខ្ញុំនឹងដែលគាត់នឹងបានធ្វើជាទាហានកាលនឹង
។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានបាត់នឹងគឺបងរបស់លោកយាយនឹង១ដែលបាន
ប្រាប់ខ្ញុំគាត់នឹងបានធ្វើជាទាហានចឹងកាលនឹងហើយក្រោយមកលោកយាយនឹងបានបាត់
ប្អូនលោកយាយដែលចឹងកាលនឹង?

ខ្លះអត់ទេកាលនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងកាលនឹងវាមិនបានទាន់នឹងបានធ្វើអីទេកាលនឹងវាកាលនឹងស្និត
តែនឹងបាន

ពីងនៃ ។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងប្អូនរបស់លោកយាយកាលនឹងគាត់ទាំងអស់គ្នានឹងបាននៅតូចចឹងកាល
នឹងលោកយាយ?

ខ្លះកាលនឹងខ្ញុំនឹងមានប្អូនខ្ញុំនឹងបានធំដឹងក្តីនឹងបាន១ហើយកាលនឹង ។

ក៏ចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយអាចចាំឈ្មោះលោកយាយហើយនឹង
លោកតាខាងឪពុកបានទេលោកយាយ?

ខ្លះតាខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះតែកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាចាំតែខាងឪពុកខ្ញុំកាលនឹងអាកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាន
ចាំឈ្មោះខាងម្តាយខ្ញុំទេកាលនឹងខាងឪពុកខ្ញុំនឹងមិនបានចាំទេតាខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះតានូន
ហើយយាយខ្ញុំមានឈ្មោះយាយហៀងចឹងនឹងហើយជាឈ្មោះខាងម្តាយខ្ញុំនឹងដែលជាអ្នក
ម្តាយខ្ញុំហើយនឹងឪពុកខ្ញុំនឹងហើយតាយាយខ្ញុំនឹង ។

ក៏ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានចាំតែម្តាយហើយនឹងឪពុកខាងលោកយាយទេតែ
សំរាប់ខាងលោកឪពុកវិញមិនបានចាំទេចឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំកាលនឹងមូលហេតុដែលកាលនឹងខ្ញុំមិនបានចាំនឹងមកពីកាលនឹងកាលនឹងគាត់នឹងមានបងប្អូននឹងតែ២នាក់ទេណាកាលនឹងហើយគាត់នឹងបានកំព្រាតាមងពីគាត់នឹងនៅបាត់ចើងនឹងនៅក្រហមចឹងកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានដឹងម៉ែឪពុកទេកាលនឹង។

ក៏ចឹងឈ្មោះដែលលោកយាយនឹងបានប្រាប់ខ្ញុំមិចនឹងខាងអ្នកម្តាយរបស់លោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះចាំនឹងហើយដែលខ្ញុំនឹងបានប្រាប់នឹងគឺឈ្មោះខាងម្តាយខ្ញុំទេ។

ក៏ចឹងលោកយាយដែលបានដែលចាំសាច់រៀងអីខ្លះពីពួកគាត់ទេកាលនឹង?

ខ្លះខាងសាច់រៀងដីតាខ្ញុំនឹងនៃ។

ក៏ចាំ។

ក៏ដីតាខ្ញុំនឹងមានតែគាត់នឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានក្រដែលនឹងកាលនឹងដល់តែកាលនឹងគាត់នឹងបានធ្វើតែស្រែដែលនឹងកាលនឹងគាត់នឹងនៅស្រុកគេហើយនឹងស្រុកេងកាលនឹងគាត់នឹងបានមានប្រពន្ធកាលនឹង២ហើយនឹង៣នាក់ចឹងកាលនឹងយាយខ្ញុំនឹងបានស្លាប់នឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានយកប្រពន្ធឡើតចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងចេះតែទៅមកផ្ទះនេះហើយនឹងប្រពន្ធនេះចឹងកាលនឹងតាខ្ញុំនឹងនឹងប្រវត្តិលោកតាខ្ញុំកាលនឹងណាហើយកាលនឹងគាត់មិនបានរកស៊ីអីទេកាលនឹង។

ក៏ចាំចឹងនឹងជាដីប្រវត្តិលោកតាតរបស់លោកយាយហើយកាលនឹង?

ខ្លះចាំនឹងហើយដែលគាត់នឹងមិនបានជួយយាយខ្ញុំទេកាលនឹងតាខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានចូលចិត្តតែមានស្រីនឹងកាលនឹង។

ក៏ចាំចឹងតើក្រុមគ្រួសាររបស់លោកយាយកាលនឹងដែលបាននៅសល់នឹងហើ១ដូចជាលោកយាយបានរស់នៅនឹងហើយប្អូនលោកយាយកាលនឹងគាត់ក៏បានរស់នៅនឹងដែលតែខុសភូមិគ្នាកាលនឹងហើយចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានរស់នៅភូមិដក់ពរនឹងហើយយុវស្តីសរនឹងហើយស្រុកសំរោងទងខេត្តសក់ពុងស្តីនឹងចឹងលោកយាយហើយលោកយាយនឹងបានរស់នៅនឹងរបង្ហាតែម្តងលោកយាយ?

ខ្លះខ្ញុំនឹងនៃ។

ក៏ចាំលោកយាយហើយលោកយាយបានមករស់នៅនឹងតាំងពីអាពាហ៍ពិពាហ៍មកម្ល៉េះចង់លោកយាយកាលនឹង?

ខ្លះនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅនឹងតាំងពីអាពាហ៍ពិពាហ៍មកម្ល៉េះកាលនឹងខ្ញុំបានគិតទៅជិត៤០ឆ្នាំហើយខ្ញុំនឹងដេលបានមករស់នៅនឹង។

ក៏ចឹងលោកយាយបានមករស់នៅនឹង៣៥ឆ្នាំហើយនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងប្អូនលោកយាយដែលគាត់នឹងបានរស់នៅដល់រាល់ថ្ងៃនឹងជាប្អូនប្រុសឬក៏ជាស្រីដែរលោកយាយ?

ខ្លះប្អូនខ្ញុំនឹងប្រុស។

ក៏ចឹងគាត់នឹងបានរស់នៅណាដែលរាល់ថ្ងៃនឹងលោកយាយ?

ខ្លះប្អូនខ្ញុំនឹងវាបានរស់នៅជាប់ព្រៃកង្កែប។

ក៏ព្រៃកង្កែបនឹងលោកយាយ?

ខ្លះចាំ

ក៏ចឹងលោកយាយដែលមានបងប្អូនណាដែលបានទៅរស់នៅអាមេរិចហើយនឹងមានរស់ថែហើយនឹងរៀនណាមទេលោកយាយ?

ខ្លះមាននឹងអត់ដែលនឹងមានគេទេកាលនឹង។

ក៏លោកយាយនេះខ្ញុំនឹងបានសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិរបស់លោកយាយចឹងកាលនឹងតើលោកយាយបានរៀនការជាមួយនឹងប្តីលោកយាយកាលនឹងឆ្នាំណាដែលទេលោកយាយហើយសំរាប់លោកយាយអាចប្រាប់គាត់នឹងអោយខ្ញុំនឹងបានដឹងថាតើលោកយាយបានការនឹងនៅឆ្នាំណាដែលលោកយាយ?

ខ្លះប្តីខ្ញុំនឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះថាសូរធុន។

ក៏ហើយកាលនឹងលោកយាយនឹងបានរៀបកាលនឹងតាំងពីឆ្នាំណាមកចឹងកាលនឹង?

ខ្លះខ្ញុំនឹងបានការនឹងនៅណាទេកាលនឹង១៩៧២ដឹងកាលនឹង២០០២ដែលខ្ញុំនឹងបានការនឹងជាមួយនឹងគាត់ណា។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានរៀបការនឹងណាហើយកាលនឹងលោកយាយនឹងបានរៀនកាលនឹងតាំងពីឆ្នាំ១៩៧២ចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនការនឹងតាំងពីឆ្នាំ១៩៧២ចឹងកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានការចឹងកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានចាំថាលោកយាយនឹងបានរៀនការនឹងតាំងពីខេណាហើយនៅថ្ងៃណាដែលលោកយាយ?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចាំទេកាលនឹងដែលខ្ញុំនឹងបានការកាលនឹង។

ក៖ចឹងកាលនឹងលោកយាយមិនបានចាំទេកាលនឹងចឹងកាលនឹងលោកយាយដែលបានរៀបការនឹងតើកាលនឹងលោកយាយមានអ្នកណាដែលបានរៀបចំអោយលោកយាយកាលនឹងដែលបានការនឹងលោកយាយ?

ខ៖កាលនឹងខ្ញុំនឹងដែលបានការនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀបចំដោយម៉ែខ្ញុំនឹងលោកឪពុកខ្ញុំកាលនឹង។

ក៖ចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាកាលនឹងលោកយាយបានទទួលថ្លៃទឹកដោះកាលនឹងបានប៉ុន្មានដែលលោកយាយកាលនឹង?

ខ៖កាលនឹងយើងនឹងបានរៀបកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានតែ៥០០០រៀលកាលនឹងដែលប្តីខ្ញុំកាលនឹងគាត់បានអោយខ្ញុំចឹងកាលនឹង។

ក៖ចាំចឹងកាលនឹងលោកយាយបានពីលោកគានឹងបានតែ៥០០០រៀលទេកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ចាំ!

ក៖អូចឹងកាលនឹងលោកយាយនឹងបានច្រើនណាស់លោកយាយកាលនឹងបើទិញមាសបាននឹងប៉ុន្មានជំនួងនោះ៥០០រៀលនឹង?

ខ៖ ទិញមាសនឹងខ្ញុំទិញបានតាមជីជាងទេ។

ក៖ អរបានតិចដោយសារអ្វីដែលលោកយាយ?

ខ៖ ព្រោះកាលនឹងខ្ញុំទុកលុយការ។

ក៖ ចាំចឹងជាមូលហេតុអ្វីដែរស្វាមីលោកយាយបានជួបគ្នាជាមួយនឹងគាត់?

ខ៖ ពេលនឹងគាត់ធ្វើជាទាហាន។

ក៖ ចាំហើយកាលនឹងលោកយាយធ្វើអីគេដែលពេលនឹងលោកយាយបានជួបលោកតា?

ខ៖

ពេលនឹងខ្ញុំដើរទៅដូចយើងផ្នែកទុំចឹងទៅកែគេដើរទិញដាក់នៅក្នុងរូងវែងៗចឹងណាស់យកទៅចាក់ចូលក្នុងរូងគេវែងៗចឹងទៅហើយខ្ញុំទៅបកគនឹងណាស់នៅក្នុងវែងនឹងធ្វើមួយថ្ងៃបាន២ ៣ កញ្ជ្រូលចឹងណាស់កាលនឹងវាបានថ្លៃមួយកញ្ជ្រូលនឹងបាន៤រៀល។

ក៖

ចាំចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយអាចសរសេរភាសាខ្មែរបានខ្លះៗទេលោកយាយ?

ខ៖ អត់សរសេរបានទេ។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយអត់ដែលបានរៀនសោះលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំរៀនដែលតែខ្ញុំអក្សកម្មនឹង។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយរៀនបានតែអក្សកម្មទេធម្មតាទេលោកយាយ?

ខ៖ ចាំតែបើអក្សសរសេរមិនដឹងស្អីទេ។

ក៖ ចាំចឹងតើលោកយាយអាចចេះនិយាយភាសាបរទេសបានខ្លះៗទេដូចជាថៃ វៀតណាម ឡាវ អីទេលោកយាយ?

ខ៖ អត់ទេខ្ញុំអត់ចេះទេ។

ក៖ ចាំចឹងអង់គ្លេស បារាំង អីតើលោកយាយចេះទេ?

ខ៖ អត់ទេខ្ញុំអត់ចេះទេ។

ក៖

អត់ទៀតចាំចឹងលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាពេលលោកយាយរៀនអក្សកម្មនឹងតើលោកយាយរៀនបានត្រឹមថ្នាក់ទីប៉ុន្មានដែលលោកយាយ?

ខ៖ រៀនគេហៅអោយមករៀនពេលនឹងខ្ញុំអាយុច្រើនដែលហើយនឹង។

ក៖ ចាំចឹងតើសាលារៀនដែលលោកយាយរៀននឹងតើមានឈ្មោះអ្វីដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំរៀនតាមផ្ទះគេនឹងយើងរៀននៅក្រោមផ្ទះគេចឹងណាស់។

ក៖ អរចាំ?

ខ៖ មានរៀននៅសាលារៀនណា?

ក៖

ចាំចឹងតើលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាតើលោកយាយធ្លាប់ទៅស៊ីឈ្នួលដក់ស្នូងធ្វើស្រែអោយគេទេលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំធ្លាប់តារ។

ក៖ ចាំចុះកាលនឹងតើបានប្រាក់ក្នុងមួយថ្ងៃបានប៉ុន្មានដែលលោកយាយ?

ខ៖

កាលនឹងលុយថ្លៃខ្ញុំមិនដឹងបានមួយធ្នូញប៉ុន្មានទេកាលនឹងខ្ញុំធ្លេចបាត់ហើយកាលជំនាន់នឹង។

ក៖

ចាំមិនអីទេលោកយាយចឹងពីបន្ទាប់ពីធ្វើស្រែដក់ស្នូងអោយគេតើលោកយាយអាចធ្វើអ្វីទៀតទេលោកយាយ?

ខ៖ មានធ្វើអីមានតែពេលខ្ញុំធំនឹងខ្ញុំដើរបកគអោយគេនឹង។

ក៖ អរចាំចឹងលោកយាយដើរស៊ីឈ្នួលបកគអោយក្រុមហ៊ុនអោយគេទៅ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ទិញសម្លឹកចឹងទៅលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងលោកយាយធ្វើការបកគមោយគេនឹងតើអស់រយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំហើយលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំធ្វើការនឹងអស់ពេល៣ ៤ឆ្នាំហើយ។

ក៖ ចាំលោកយាយធ្វើការនឹងអស់ពេល៣ ៤ឆ្នាំហើយលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងតើលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំថាតើលោកយាយតាំងពីតូចរហូតមកដល់ធំតើលោកយាយមានធ្លាប់ផ្លាស់ប្តូរអ្វីខ្លះទេលោកយាយ?

ខ៖ ផ្លាស់ប្តូរមិចនាង។

ក៖

ការផ្លាស់ប្តូរនឹងដូចជាធ្លាប់ដក់ស្នប់បកគមោយគេចឹងដុចជារកស៊ីអ្វីមួយអោយរីកចំរើនសំរាប់ក្រុមគ្រួសារណាស់តើលោកយាយមានធ្លាប់ធ្វើអ្វីផ្សេងពីនឹងទេលោកយាយ?

ខ៖ អត់មានបានធ្វើអីទេកាលនឹងខ្ញុំធ្វើការតារបកគមោយគេនឹងធ្វើស្រែនឹង។

ក៖

ចាំចឹងបកគមោយគេដល់ខែធ្វើស្រែចឹងទៅជាធម្មតាជាតំលាបរបស់លោកយាយទៅតាមរដូវការចឹងទៅចាំចឹងតើលោកយាយចូលចិត្តញ៉ាំម្ហូបអ្វីជាងគេដែលលោកយាយ?

ខ៖ តារក្តោមត្រីសាច់ចឹងទៅ។

ក៖

ចាំបើលសិនចាញ់ប្រជាប្រិយភាពដែលលោកយាយចូលចិត្តលេងតាំងពីតូចរហូតមកដល់ធំនឹងតើលោកយាយចូលចិត្តលេងមួយដែលដូចជា ចោលឈូង ទាញព្រាត់ លាក់កន្សែង ចោលអង្កញ អីតើលោកយាយចូលចិត្តលេងមួយណាជាងគេដែលលោកយាយ?

ខ៖ ល្បែងទាំងអស់ខ្ញុំចូលចិត្តលេងទាំងអស់មិននាង។

ក៖ ចាំចឹងដូចជាល្បែងប្រជាប្រិយនឹងទាំងអស់គឺលោកយាយចូលចិត្តលេងទាំងអស់?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ដូចជាគេលេងអីយើងចូលរួមលេងជាមួយគេដែល?

ខ៖ ចាំ!លាក់កន្សែង ទាញព្រាត់ ចោលឈូងអីចឹងទៅ។

ក៖

ចាំចឹងខ្ញុំសូមសួរលោកយាយបន្តិចទៀតថាតើមានបទចម្រៀងមួយណាដែលលោកយាយ
ចូលចិត្តស្តាប់តាំងពីតូចរហូតមកដល់ធំនឹងដែលលោកយាយស្តាប់ហើយដកជាប់នៅក្នុង
អារម្មណ៍ចឹងណាស់តើលោកយាយចូលចិត្តមួយណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំចូលចិត្តបទពីសង្គមចាស់ណានាង។

ក៖ ចាំដូចជារស់ស្រីសោភា លោកស្រីហ៊ុមស៊ីវ៉ែន ដូចជាលោកតាសិនស៊ីសាមុតអី?

ខ៖ ហ៊ុមស៊ីវ៉ែនឥឡូវអីខ្ញុំអត់ចូលចិត្តទេខ្ញុំចូលចិត្តប៉ែនវ៉ែន ហ៊ុមស៊ីសាមុតអីចឹងទៅ។

ក៖

ចាំចឹងតើបទមួយណាដែលលោកយាយស្តាប់ទៅដែលដកជាប់នៅក្នុងអារម្មណ៍ជាងគេតើ
បទមួយណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំស្រលាញ់តារបទហ៊ុមស៊ីសាមុតអីនឹង។

ក៖

ចាំហើយតើលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកយាយមានបងប្អូនណាដែលគេចេះ
លេងឧបគ្គភ្លេងដូចជា យីតា ស្ករ ចាបី ទ្រែ
អីចឹងណាស់តើលោកយាយមានអ្នកណាដែលគេចេះលេងទេដូចជាបងប្អូនរបស់លោកយា
យណាស់?

ខ៖

មានតារកូនខ្ញុំនឹងវាទិញអាស្ម័រទេវាទិញអាវៀនចុចវាមិនសូវចេះទេតែវាចូលចិត្តខាងនឹង។

ក៖

ចាំចឹងតើលោកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលក្ខណៈផ្ទះរបស់លោកយាយមានលក្ខណៈ

បែកណាដែរលោកយាយផ្ទះដែរលោកយាយរៀបការហើយមករស់នៅជាមួយប្តីប្រពន្ធលោកយាយនឹងនៅនឹងមែនលោកយាយ?

ខ៖

មិនមែនទេខ្ញុំរៀបការតាំងពីខាងលិចផ្សារស្តីម្ល៉េះតាំងពីឆ្នាំ៧២មកហើយនឹងផ្ទះនេះខ្ញុំមកនៅកាលជំនាន់ដាច់អាពាហ៍ហើយនឹង។

ក៖ ចាំចឹងផ្ទះនឹងលោកយាយមករស់នៅតាំងពីជំនាន់ដាច់អាពាហ៍មក?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំចឹងផ្ទះនឹងដូចជាមានលក្ខណៈចឹងមកយូរហើយលោកយាយ?

ខ៖ យូរហើយ។

ក៖ ចាំដូចជាផ្ទះដំបូលសង្កស័យជញ្ជាំងក្តាដុចជាទៀមជាប់ដីណាស់អ្នកមីង?

ខ៖ ពីមុនមកផ្ទះខ្ញុំផ្ទះស្លឹកទេដល់ពេលខ្ញុំលក់ដីលក់ស្រែទៅខ្ញុំធ្វើបានផ្ទះប៉ុន្មាននឹង។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយឈប់ធ្វើស្រែហើយ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំឈប់ហើយខ្ញុំអស់ស្រែធ្វើហើយនឹង។

ក៖ ចាំបើលោកយាយធ្វើក៏ធ្វើមិនបានទៀតដែលព្រោះលោកយាយចាស់ហើយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងផ្ទះនឹងតើលោកយាយជយលគេឬមួយក៏លោកយាយធ្វើតារពីរនាក់ប្តីប្រពន្ធលោកយាយ?

ខ៖ ផ្ទះនឹងជួលគេធ្វើនាង។

ក៖

ចាំដូចជាសម្ភារៈដែលលោកយាយជួលអោយគេធ្វើនឹងមានដូចជាក្តារដំបូលសង្កស័យដូចជាជញ្ជាំងក្តារហើយទៀមជាប់ដីចឹងណាស់លោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ យើងអត់មានរនៀបទេយើងមានការគ្រលីជាកន្លែងស្នាក់នៅម៉ែង?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំចឹងតើមានអ្នកជិតខាងណាដែលគេបង្រៀនធ្វើផ្ទះនឹងទេលោកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំរកជាងគេមកធ្វើអោយណានាង។

ក៖ ចាំចឹងអត់មានអ្នកជិតខាងណាគេមកជួយទេលោកយាយ?

ខ៖ អត់មានទេខ្ញុំជួលជាងគេមកម៉ែង។

ក៖

ចាំចឹងបើលសិនជាជំនាន់ដែលលោកយាយត្រូវរៀនណាស់បន្តពីក្រុមគ្រូយសាដូចជាធ្វើសិប្បកម្ម ធ្វើវល ធ្វើការដេក្រម៉ាល ដូចជាត្បាញសំពត់ដូចជាត្បាញកន្ទួលអីណាស់តើលោកយាយចេះធ្វើមួយណាដែលលោកយាយ?

ខ៖ អត់ទេ។

ក៖ ចឹងសួរឆ្នោចអីតើលោកយាយចេះកូរទេលោកយាយ?

ខ៖ កាលមុនកាលជំនាន់អាពតប្តីខ្ញុំគាត់ឡើងឆ្នោតដែលនឹង។

ក៖ ចាំចឹងតើលោកយាយចេះកូរសួរឆ្នោចទេលោកយាយ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំចេះ។

ក៖ ចាំលោកយាយចេះធ្វើនឹងលក្ខណៈចេះបន្តពីស្វាមីលោកយាយមក?

ខ៖ ចាំប្តីខ្ញុំគាត់ជាអ្នកបេះមកខ្ញុំជាអ្នករកអុសយកមកប្រកាត់ភ្លើងធ្វើសួរឆ្នោតទៅ។

ក៖ ចាំកាលនឹងបានប្រាក់គួរសម្បមដែលលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងតើបញ្ហាអ្វីខ្លះដែលលោកយាយធ្លាប់ឆ្លងកាត់ឧបសគ្គជាងគេតើលោកយាយធ្លាប់ឆ្លងកាត់អ្វីដែលខ្លះជាងដែលលោកយាយ?

ខ៖

ខ្ញុំឆ្លងកាត់អាជីវកម្មក្រខ្យត់លក់នំបញ្ចុកនឹងខ្ញុំក្រជាទីបំផុតយើងធ្វើស្រែម៉ែងបានយើងខ្លីគេស៊ីបន្តាក់គេស៊ីចឹងទៅដល់ពេលបានមកយកសងគេអស់ដល់ពេលចឹងស្អែកទៀតចឹងណាស់។

ក៖ ចាំចឹងតើមានពេលណាដែលលោកយាយសប្បាយចិត្តជាងគេដែលលោកយាយ?

ខ៖

ខ្ញុំអត់មានពេលណាដែលខ្ញុំសប្បាយចិត្តទេនៅក្នុងមួយជីវិតខ្ញុំនេះខ្ញុំពិបាកខ្ញុំក្រមួយចប់។

ក៖ ចាំតាំងពីងតូចដល់ធំ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំអត់មានកន្លែងណាដែលខ្ញុំសប្បាយចិត្តទេ។

ក៖

ចាំចឹងតាំងពីតូចរហូតមកដល់ធំនឹងតើលោកយាយមានបំណងប្រាថ្នាថាចង់ខ្លាចជាអ្វីទេ?

ខ៖ តាំងពីតូចមកខ្ញុំនឹកពងប្រាថ្នាថាពេលនឹងខ្ញុំប្រលងចម្រៀងពេលនឹងខ្ញុំចង់ធ្វើណាស់។

ក៖ លោកយាយចង់ធ្វើជាអ្នក?

ខ៖ ចាំខ្ញុំធ្លាប់ទៅប្រលងចម្រៀងម្តងបទដុំវិចារលុះខ្ញុំច្រៀងជាប់ណាស់។

ក៖ អរចាំ!

ខ៖ ប្អូនខ្ញុំនៅពេទ្យភ្នំវាជួញខ្ញុំទៅខូសស្នាការ។

ក៖ ចាំពេលជាប់?

ខ៖

ពេលនឹងច្រៀងជាប់ដល់ពេលថ្ងៃក្រោយខ្ញុំទៅមើលគេចេញអស្ចារ្យដល់ហើយគេចេញទៀតដល់ហើយខ្ញុំធ្លាក់គេអោយខ្ញុំច្រៀងសាក់ទៀតដល់ហើយគេអោយខ្ញុំទៅច្រៀងសាក់ទៀតក៏

ធ្លាក់ទៀតយើងអត់មានប្រិចប្រាងថាយើងជាប់ហើយយើងអត់មានខ្លាចធ្លាក់ទៀតទេខ្ញុំមួយជីវិតខ្ញុំពងចឹង។

ក៖ អរចាំលោកយាយចង់ធ្វើជាដាវចង់ខ្លាចទៅជាអ្នកចម្រើនអីចឹងទៅ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងតើលោកយាយមានអ្វីដែលត្រូវផ្តែផ្តៅទៅកូនចៅជំនាន់ក្រោយរបស់លោកយាយទេ?

ខ៖ កូនចៅខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ខ្ញុំមានតាផ្តែផ្តៅទៅអោយកូនចៅទាំងអស់គ្នាអោយខ្ញុំរកស៊ីខ្លួនឯងខ្ញុំអោយមានការលំបាកណាស់នាង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ខ្ញុំចេះតែនិយាយជេស្តីអោយវាខំប្រឹងរកស៊ីចិញ្ចឹមខ្លួនឯងចឹងទៅកុំអោយមានការលំបាក។

ក៖

ចាំចឹងតើលោកយាយអាចផ្តែផ្តៅទៅអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយអោយពួកគាត់ខិតខំប្រឹងប្រែងរៀនសូត្រដើម្បីមានមុខរបរខ្លួនឯងចឹងណាស់លោកយាយ?

ខ៖ នឹងហើយខ្ញុំមានតារពាក្យផ្តែផ្តៅទៅអោយចឹងទេអោយខំប្រឹងប្រែងរកស៊ីចិញ្ចឹមកូន។

ក៖ ចាំនឹងអោយកូនខំប្រឹងរៀនសូត្រចឹងទៅ?

ខ៖ ចាំ!អោយកូនចៅខំប្រឹងរៀនសូត្រ។

ក៖

ចាំ!ហើយបើការជៀសវាងតើលោកយាយគួរអោយពួកគាត់ជៀសរៀងអ្វីខ្លះដែលលោកយាយ?

ខ៖ អោយកូនអោយចៅជៀសរៀងពីរឿងចោលពីរឿងថ្នាំញៀនអីនឹងណានាង។

ក៖ ចាំអោយពួកគាត់ជៀសរៀងទៅលោកយាយណាស់?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំចឹងតើលោកយាយមានអ្វីទៀតទេលោកយាយ?

ខ៖ ចាំខ្ញុំអត់មានអ្វីទៀតទេ។

ក៖

ចាំចឹងខ្ញុំសូមអរគុណលោកយាយដែលលោកយាយចំណាយពេលវេលាដល់មានដំបូងអោយខ្ញុំធ្វើការសម្ភាសន៍អំពីខ្សែជីវិតរបស់លោកយាយផងដែលចឹងខ្ញុំសូមអរគុណលោកយាយម្តងទៀតផងដែលសូមអោយលោកយាយមានសុខភាពល្អរកស៊ីមានបានផងដែលចាំអរគុណលោកយាយ។